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Ingekomen stuk 01 
Voortgangsrapportages 

Henk-Jan 
Molenaar 

SGP 

1. Bij deze het verzoek om de voortgangsrapportages 
in september nogmaals op de lijst van ingekomen 

stukken voor de commissievergadering te zetten. 
We hebben onvoldoende tijd gevonden om die 

door te nemen. 

1. Wij zullen de voortgangsrapportages opnieuw 
op de lijst van ingekomen stukken van de 

raadscommissievergadering van 06-09-2016 
plaatsen. 

Ingekomen stuk 01.00 
Voortgangsrapportages Programma’s 
en projecten 

Sierd Smit 
PvdA 

1. In hoeverre is de constatering dat een 
projectorganisatie bij de meeste projecten zowel 
voor de ontwikkeling daarvan als de medewerkers 

positief werkt correct? 
2. Waarom was niet voegtijdig te zien dat de 

werkdruk bij medewerkers die deelnemen aan de 
ruimtelijke projecten uit balans was? 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. In welke mate hebben de geschetste maatregelen 

ten aanzien van de ruimtelijke projecten inmiddels 
effect? 

4. Welke signalering (groen, oranje, rood) is van 
toepassing bij het project ruimtelijk domein, en 
waarom? 

Ad 1. & 2. 
Projectmatig werken werkt steeds beter in en voor 
Woudenberg. De sturing ís aanzienlijk verbeterd. 

Dit blijkt uit de tevredenheid over de 
voortgangsrapportages én gerealiseerde 
projectresultaten. Door medewerkers wordt de 
combinatie van lijnwerk en het werken in 
projecten positief ervaren. Werken vanuit 
verschillende rollen én bijdragen aan zichtbare 

realisatie van zichtbare resultaten voor 
Woudenberg. Ook draagt dit bij aan persoonlijke 

en professionale ontwikkeling van medewerkers.   
De werkdruk raakte uit balans toen er gelijktijdig 
in diverse projecten en in het lijnwerk sprake was 
van situatie-wijzigingen en ontwikkelingen, met 
name binnen ruimtelijke projecten. Dit is helaas 

niet altijd te voorzien. Dit is zoveel mogelijk 
opgelost binnen de afzonderlijke projecten en 
door extra ondersteuning in het lijnwerk. 
Herprioritering is niet altijd mogelijk in verband 
met harde deadlines.  
 
Ad 3. & 4.  

De afzonderlijke ruimtelijke projecten hebben de 
signalering groen agv inzet van de flexibele inzet 
van collega’s ter ondersteuning van de lijnwerk-
zaamheden én inhuur van een tijdelijke project-
medewerkers voor ruimtelijke projecten.  
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De overige benoemde maatregelen zijn uitgevoerd 
en/of geagendeerd. De voortgangsrapportage 

Programma Ruimtelijk domein geeft een overzicht 
van de actuele situatie binnen het ruimtelijk 

domein, zodat planning en activiteiten op elkaar 
afgestemd kunnen worden. De voortgang van de 
afzonderlijke projecten, waar de gemeente 
verantwoordelijk voor is, worden gerapporteerd in 
de desbetreffende voortgangsrapportages.  

Ingekomen stuk 01.01a 
Voortgangsrapportage Woudenberg 
Oost - Hoevelaar 

Sierd Smit 
PvdA 

1. In hoeverre is het voorbereidingskrediet 
voldoende?  
 
 
 

 
 

2. In welke mate is duidelijk dat de aandachtspunten 
de risico’s ondervangen? 

1. Zoals in de voortgangsrapportage is 
opgenomen is het voorbereidingskrediet op dit 
moment volledig benut. Om de 
voorbereidende werkzaamheden verder ter 
hand te kunnen nemen wordt de exploitatie 

van fase 1 Hoevelaar nog dit jaar geopend.  
 

2. De risico’s kunnen niet volledig ondervangen 
worden. Door de aandachtspunten en 
maatregelen proberen we de risico’s zo veel 
mogelijk te beperken. In de dit jaar te openen 
grondexploitatie wordt zoals gebruikelijk een 

risicoanalyse opgenomen met daarin een 
analyse van de kans dat bepaalde risico’s 
optreden. 

Ingekomen stuk 01.01b 
Voortgangsrapportage Woudenberg 
Oost - Project Bedrijventerrein  

Marco v/d Hoef 
GBW 

1. Tot 01-07-2016 heeft Woudenberg Vastgoed het 
exclusieve recht op de verwerving. Wil het college 

een korte update geven van de huidige status. 

1. Tijdens de raadsvergadering zal door het 
college een toelichting gegeven worden op de 

huidige stand van zaken. 

Ingekomen stuk 01.01b 

Voortgangsrapportage Woudenberg 
Oost – Project Bedrijventerrein 

Sierd Smit 

PvdA 

1. In hoeverre is het al dan niet verwezenlijken van 

de diverse planningen een bijdrage aan de risico’s? 

1. Het later voor de verkoop beschikbaar komen 

van kavels heeft gevolgen en is onderdeel van 
het risico, vooralsnog wordt het 
gecompenseerd door de eerder dan verwachte 
uitgifte van A1. Onder de beschreven risico 
valt ook het niet tijdig tot stand kunnen laten 
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komen van een onherroepelijk 
bestemmingsplan voor Spoorzone A1 met een 

daarmee samenhangende mogelijk uitstel van 
inkomsten als gevolg van beroep bij de Raad 

van State. Dit kan maximaal ¾ jaar 
vertraging kunnen geven.  

Ingekomen stuk 01.01c 
Voortgangsrapportage Woudenberg 

Oost – N224 

Sierd Smit 
PvdA 

1. Welk zicht is er op het verwezenlijken van de 
aanpassingen aan de N224? 

1. Het verwezenlijken van de aanpassingen N224 
zal afgestemd worden op de planning van de 

bouwactiviteiten fase 1 Hoevelaar. Momenteel 
worden de ontwerpen verder uitgewerkt en 
afgestemd met de provincie. Na 
overeenstemming met provincie zal 
bestemmingsplan en grondverwerving 
procedure worden gestart. 

Ingekomen stuk 01.02a 
Overzicht structuurvisie ruimtelijk 

domein maart 2016 

Sierd Smit 
PvdA 

1. Waar wijkt het gegeven overzicht inhoudelijk en 
naar doelen af van de structuurvisie? 

1. Het overzicht geeft aan dat tot op heden niet 
afgeweken is van de doelen van de 

structuurvisie, inhoudelijke afwijkingen zijn 
beperkt en altijd onderdeel van het 
raadsbesluit bij de vaststelling van het 
bestemmingsplan (bv locatie Hoogvliet). 

Ingekomen stuk 01.03 
Voortgangsrapportage Het Groene 
Woud 

Sierd Smit 
PvdA 

1. In hoeverre komt de eventuele bouw van 
woningen aan Ekris 38/40 overeen met de 
structuurvisie en de kernrandvisie?  
 
 

 
 
 

2. Wanneer wordt de wijziging van het 
bestemmingsplan in verband met voorgaande 
eventuele ontwikkeling voorgelegd aan de raad? 
 

 

1. De bouw van de woningen op betreffend 
perceel staat los van de Kernrandvisie. Het 
betreft een herontwikkeling die wenselijk is in 
het kader van het project Het Groene Woud. 
In die zin past het binnen de ontwikkeling van 

het Groene Woud zoals opgenomen in de 
Structuurvisie. 
 

2. Wij verwachten het bestemmingsplan in de 
tweede helft van 2016 ter vaststelling te 
kunnen aanbieden. Een en ander is 
afhankelijk van initiatiefnemer.  
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3. Worden in het Groene Woud nog meer sociale 
huurwoningen gebouwd, en met welke 

argumentatie? 

3. Er zijn op dit moment nog geen concrete 
plannen voor meer sociale huurwoningen dan 

de zeven die gaan komen in fase 5 van Het 
Groene Woud. 

Ingekomen stuk 01.06 
Voortgangsrapportage Centrumplan 3 

Sierd Smit 
PvdA 

1. In april 2016 zijn de risico’s bekeken; wat is de 
uitkomst hiervan?  
 
 

 
 
 
 
 

2. In hoeverre kunnen voorgenomen besluiten, 

bijvoorbeeld ten aanzien van de ruimte voor het 
parkeren en fietsers en de groenvoorziening, 

waaronder bomen, geamendeerd worden? 

1. De bestek raming is inmiddels bekend en 
komt overeen met de raming die ten 
grondslag ligt aan het krediet. Helaas is de 
offerte van de nutsbedrijven i.v.m. verlegging 

kabels en leidingen nog niet binnen. 
Aanbesteding zal plaats vinden binnen het 
krediet. 
 
 

2. Er is geen sprake van een voorgenomen 

besluit maar van een raadsbesluit over het 
Centrumplan. De uitvoering loopt en het werk 

wordt aanbesteed.   

Ingekomen stuk 01.07 
Voortgangsrapportage programma DV 
april 2016 

Sierd Smit 
PvdA 

1. Hoe reëel acht u het risico dat het aantal 1e en 2e 
lijns medewerkers zal toenemen? 

1. Dat is op dit moment niet in te schatten. De 
visie op dienstverlening wordt momenteel 
herijkt. Afhankelijk van de visie en ambities, 

wordt uitvoering gegeven aan de 
doorontwikkeling van onze dienstverlening. In 
het  uitvoeringsplan wordt de benodigde 
formatie beschreven. 

Ingekomen stuk 01.11 

Voortgangsrapportage Uitrol 
onderwijshuisvesting en verkoop 
schoollocaties 

Sierd Smit 

PvdA 

1. Op welke wijze worden de separate wensen en 

doelen Reinaerde en Vallei Wonen gecoördineerd 
(aangezien het lijkt dat de ontwikkeling met 
Reinaerde en met Vallei Wonen zich in een 

verschillend tempo lijken af te spelen)? 

1. Er is een nauwe samenwerking met Reinaerde 

en Vallei Wonen om de gemaakte afspraken te 
formaliseren. In het bestemmingsplan wordt 
het gehele gebied meegenomen, dus ook de 

woningen van Vallei Wonen. Er is dus geen 
sprake van een tweedeling. 

Ingekomen stuk 01.12 

Voortgangsrapportage Begraafplaats 

Sierd Smit 

PvdA 

1. Aangegeven wordt dat de begraafcapaciteit sneller 

afneemt dan verwacht, wellicht vanwege de 
grotere behoefte aan 2-laags graven; hoe lang 

1. De volledige uitbreiding, die overigens in 

fasen gerealiseerd wordt, biedt begraaf-
capaciteit voor circa 25 jaar. In het afgelopen 
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kan, naar verwachting, de begraafplaats na 
volledige uitbreiding functioneren? 

jaar was de vraag naar nieuwe graven hoger 
dan vooraf geraamd. Er kan echter (nog) niet 

geconcludeerd worden dat er sprake is van 
een trend (hogere vraag nieuwe graven). De 

werkelijke levensduur van de nieuwe 
begraafcapaciteit zal blijvend gemonitord 
worden.  

Ingekomen stuk 01.12 

Voortgangsrapportage Begraafplaats 

Marco v/d Hoef 

GBW 

Er is een aanvang gemaakt met de uitbreiding van de 

begraafplaats. Wil het college antwoord geven op de 
volgende vragen. In het stuk wordt geschreven dat 
vanwege de behoefte aan extra plaatsen versneld 50 
begraafplaatsen zijn aangelegd. 
 
1. Op basis waarvan en hoe heeft de aanbesteding 

voor deze werkzaamheden plaatsgevonden? 
 

 
2. Hebben er Woudenbergse aannemers meegedaan 

aan de aanbesteding? 
 
 

3. Heeft de aanbesteding binnen de gestelde 
financiële kaders kunnen plaatsvinden? 

 

 
 
 
 
 
1. De aanbesteding heeft plaatsgevonden o.b.v. 

het vigerende inkoop- en aanbestedingsbeleid 
en de gids proportionaliteit. 

 
2. Het werk is enkelvoudig onderhands gegund 

een Woudenbergse aannemer 
(Hoveniersbedrijf de Bart). 
 

3. De aanbesteding heeft plaatsgevonden binnen 
de kaders van het vigerende inkoop- en 
aanbestedingsbeleid, dat voor de keuze van 
type aanbesteding verwijst naar de gids 
proportionaliteit. Het werk valt binnen de 
bandbreedte uit de gids proportionaliteit voor 
enkelvoudig onderhands aanbesteden. Daar-

naast heeft de aanbesteding plaatsgevonden 
binnen het gestelde financiële kader (krediet) 
voor de uitbreiding van de begraafplaats. In 
de volgende voortgangsrapportage wordt, na 
oplevering van het werk (deze fase), de 
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actuele financiële stand van zaken 
weergegeven.  

Ingekomen stuk 01.13 
Voortgangsrapportage werken van 

Lambalgen nr. 6 

Sierd Smit 
PvdA 

1. Het lijkt dat de kosten voor de gemeente 
Woudenberg bijna € 40.000 hoger zijn uitgevallen 

dan begroot; waaruit wordt dit bedrag voorzien? 

1. De werkelijke kosten (incl. BTW) liggen ruim  
€ 20.000 lager dan de begrote kosten (incl. 

BTW). Daarnaast hebben we € 44.302 
rijkssubsidie ontvangen voor de kosten van 
het onderzoeken, opsporen en ruimen van 
conventionele explosieven uit de Tweede 

Wereldoorlog binnen de grenzen van het 
project herstel Werken van Lambalgen. 
Samen geeft dit een financieel voordeel van 
ruim € 60.000,- 

Ingekomen stuk 01.14 

Voortgangsrapportage Actieplan 
Spelen 

Sierd Smit 

PvdA 

1. Wat is er voor nodig om in het Cultuurhuis meer 

activiteiten welke leiden tot substantiële 
resultaten, ook op zaterdagmiddag en zondag, te 
doen plaatsvinden? 

 
2. Welk zicht is er op toekomstscenario’s ten aanzien 

van de functie van Time Out? 

1. Dit vraagt initiatieven uit de samenleving en  

goede ideeën voor activiteiten waar behoefte 
aan is.  

 

 
2. Jeugd-Punt heeft inmiddels drie scenario’s 

uitgewerkt. Op basis hiervan zijn we als 
gemeente verder aan het nadenken hoe 

hieraan invulling te geven. 

Ingekomen stuk 01.16 
voortgangsrapportage 
maatschappelijk vastgoed 

Odile de Man 
VVD 

1. Wat zijn de consequenties als de gesprekken met 
de Hervormde gemeente niet tot overname van de 
toren leiden? 

1. Dan blijft de gemeente eigenaar en zullen 
onderhoudskosten ten laste van de gemeente 
komen. 

Ingekomen stuk 01.17 
voortgangsrapportage Omgevingswet 

Odile de Man 
VVD 

1. Wanneer en op welke wijze wordt de raad 
betrokken bij de implementatie van de 
omgevingswet binnen de organisatie? 

1. Gedurende de voorbereiding wordt de raad 
middels de voortgangsrapportages op de 
hoogte gehouden.  

Ingekomen stuk 01.17 

voortgangsrapportage Omgevingswet 

Jochem Beumer 

CDA 

1. We hebben het gevoel dat de organisatie hier 

vooral wacht op andere partijen die nog niet of 
nauwelijks begonnen zijn aan aanpassingen voor 
de omgevingswet. Op welk moment verwacht u 
van start te kunnen gaan met concrete 
aanpassingen binnen de organisatie? 

1. Woudenberg neemt pro-actief deel aan 

overleggen en bijeenkomsten over invoering 
van en voorbereiding op de Omgevingswet. 
Wij herkennen ons niet in het beeld dat onze 
organisatie vooral wacht op andere partijen en 
zien onszelf juist als een gemeente die zich 
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hierin pro-actief opstelt, ook richting haar 
ketenpartners.  Zodra de uitvoeringswetten 

bekend zijn, kan bekeken worden welke 
gevolgen de invoering van de Omgevingswet 

heeft voor de organisatie.  

Ingekomen stuk 01.18 
Voortgangsrapportage Duurzaamheid 
Q3 Q4 2015 en Q1 2016 

Sierd Smit 
PvdA 

Wij zijn blij met de stappen die gezet zijn zoals de 
aanstelling duurzaamheidcoördinator, start van de 
werkgroep FairTrade gemeente, een POP en TOP in 

relatie tot  duurzame inzetbaarheid, het energieloket 
en een energiemarkt. Daarnaast lezen we dat een 
aantal ontwikkelingen nog open staan.  
 
1. Kunt u aangeven op welk moment er uitkomsten 

komen van het onderzoek naar het plaatsen van 
laadpalen wordt afgerond; 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

2. op welke wijze bedrijven worden gestimuleerd zich 
aan te sluiten bij het energieloket 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
1. Het onderzoek naar de mogelijkheden voor 

het plaatsen van laadpalen is afgerond. Wij 

zijn verheugd at  dat een particulier 
initiatiefnemer zich  bij de gemeente gemeld 

voor het plaatsen van laadpalen in de 
openbare ruimte. We zijn in overleg getreden 
met deze initiatiefnemer en zijn momenteel 
bezig met het opstellen van beleidsregels 
omtrent oplaadpalen voor elektrisch vervoer. 

Hierdoor zijn we als gemeente voorbereid op 
aanvragen voor laadpalen en kunnen we deze 
toetsen aan de vastgestelde criteria.  
 
 

2. Bedrijven hebben bij de start van het 
duurzaam bouwloket (het energieloket van 

Woudenberg) een brief van de gemeente 
ontvangen over de mogelijkheden van het 
duurzaam bouwloket. Daarnaast worden deze 
bedrijven ook benaderd door het duurzaam 
bouwloket zelf die in een afspraak de 
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3. wanneer de inventarisatie naar geschiktheid voor 
de NOM-renovatie is afgerond 
 
 
 
 

 
 
 

4. of er een herhaling zal plaatsvinden van de 
energiemarkt 
 
 
 
 
 
 

 

5. in welke mate het energieloket zich verder 
ontwikkeld naar inwoners en bedrijven? 

voordelen van aansluiten bij het duurzaam 
bouwloket zullen toelichten. Ook is er op de 

informatiebijeenkomst voor bedrijven over het 
verduurzamen van woningen een presentatie 

gegeven door het duurzaam bouwloket over 
de mogelijkheden. Mocht in de toekomst 
blijken dat nog meer actie is vereist, dan 
zullen we in overleg met het duurzaam 
bouwloket daar een aanpak voor opstellen. 

 
3. Met de regio zijn alle (koop)woningen in kaart 

gebracht en is gekozen om met jaren 70-
wijken te starten voor een regionale NOM-
aanpak. Er worden landelijk nog instrumenten 
ontwikkeld waarbij nog gerichter de 

geschiktheid van een NOM-aanpak kan 

worden bekeken. Deze instrumenten zijn naar 
verwachting in het najaar 2016 beschikbaar. 
 

4. Tijdens de evaluatie van de energiemarkt die 
op 9 oktober 2015 is gehouden, is 
geconcludeerd dat een energiemarkt niet de 

juiste wijze is om een groot publiek te 
bereiken voor het verduurzamen van hun 
woning. Er is dan ook voor gekozen om 
(voorlopig) geen nieuwe energiemarkt te 
organiseren.  
 

5. Het duurzaam bouwloket is in eerste instantie 

bezig om bedrijven aan het loket te 
verbinden. Ondertussen wordt er ook contact 
gezocht met de inwoners. Een bewonersavond 
is een van de mogelijkheden waar aan wordt 



 

 

 

 

BEANTWOORDING TECHNISCHE VRAGEN VAN RAADSLEDEN OVER INGEKOMEN STUKKEN 

 

RAADSVERGADERING/RAADSCOMMISSIEVERGADERING VAN: 07-07-2016 

 

pagina: 9 

 

Onderwerp Vraagsteller Vraag Antwoord 
 

gedacht. Hier wordt naar een geschikt 
moment gezocht (bijvoorbeeld koppelen aan 

de NOM-aanpak). 

Ingekomen stuk 01.19 

voortgangsrapportage invoering 
Diftar 
 

Sierd Smit 

PvdA 

1. Hoever is het College met het nemen van een 

besluit om toe te treden tot ROVA? 

1. Het college heeft op 1 april 2016 het besluit 

genomen om toe te treden tot de ROVA. De 
DVO is in voorbereiding en wordt door het 
college vastgesteld. 

Ingekomen stuk 01.19 
voortgangsrapportage invoering 
Diftar 
 

Odile de Man 
VVD 

1. Drukken de kosten voor aanpassing van de 
milieustraat op het beschikbaar gestelde budget en 
kan de hoogte van deze kosten een negatief effect 
hebben op de afvalstoffenheffing? 

1. Op dit moment worden de verschillende 
scenario’s voor de milieustraat onderzocht. 
Indien besluitvorming hierover leidt tot 
kosten,  worden deze kosten geboekt op het 
afvalbudget (egalisatiefonds afval). Deze 
kapitaalslasten worden dan over meerdere 

jaren uitgespreid. Tegenover de kosten staan 
ook inkomsten omdat er voor een aantal 
afvalstromen (asbest, puin, hout, restafval en 

grof huisafval) betaald zal moeten gaan 
worden.  

Ingekomen stuk 01.19 

voortgangsrapportage invoering 
Diftar 
 

Jochem Beumer 

CDA 

1. We hebben als raad een uitnodiging gehad voor 

een bezoek aan de rova terwijl de impact groot is 
voor alle inwoners, in hoeverre is het mogelijk dat 
inwoners ook bij dit bezoek aansluiten? 

1. Na de raadsvergadering van 22 september 

waarin de tarieven vastgesteld worden,  zullen 
er bewonersavonden georganiseerd worden. 
Hierbij worden 4 avonden georganiseerd 
waarbij de inwoners per kwadrant uitgenodigd 
worden. De raadsinformatieavond is 
uitsluitend voor raadsleden bedoeld. 

Ingekomen stuk 01.19 
voortgangsrapportage invoering 
Diftar 

Marco v/d Hoef 
GBW 

1. In hoeverre is invoering van Diftar op basis van de 
actuele stand van zaken op 1 januari 2017 
realiseerbaar? 

1. Het project invoering Diftar is in volle gang. 
Wij gaan er op dit moment vanuit dat de 
invoering van Diftar op 1 januari 2017 

gerealiseerd gaat worden.   

Ingekomen stuk 01.20 

voortgangsrapportage digitalisering 
bouwdossiers  

Odile de Man 

VVD 

1. Dit project loopt uit. Heeft dat consequenties voor 

onze dienstverlening? 

1. Nee, digitalisering bouwdossiers biedt vooral 

voordelen als efficiency en ruimtebesparing. 
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Ingekomen stuk 05 
Oplegnotitie Speelruimteplan 

Samenspel 

Jochem Beumer 
CDA 

1. Goed dat er dekking is gevonden voor het 
uitvoeren van het amendement. We zien dat een 

gedeelte van de dekking gevonden is door het 
legen van de afvalbakken te laten vallen onder 

IBOR/Afval budget. Is dit alleen het geval voor de 
10 geamendeerde speellocaties of ook voor de 
overige plekken? 

1. Het legen van alle afvalbakken in de openbare 
ruimte wordt gedekt uit andere budgetten. 

Het beheer en onderhoud van de speellocaties 
is wel doorberekend in de begroting van het 

Actieplan Spelen. 

Ingekomen stuk 06 

Startnotitie beleidsagenda 
mantelzorgondersteuning 
 

Jochem Beumer 

CDA 

1. Richt dit plan zich op Woudenbergers die 

mantelzorger zijn binnen de eigen gemeente, 
Woudenbergers die mantelzorger zijn buiten de 
gemeentegrenzen of mantelzorgers van buiten 
onze gemeente die inwoners binnen Woudenberg 
ondersteunen? En denkt u deze groepen in kaart te 
kunnen brengen met behulp van de 

maatschappelijke organisaties? 

1. Artikel 2.1.6. van de WMO 2015 bepaalt dat in 

de verordening moet worden opgenomen op 
welke manier het college zorg draagt voor de 
jaarlijkse blijk van waardering voor mantel-
zorgers van cliënten in de gemeente. De 
Memorie van toelichting zegt hierover: ‘de 
gemeente waar de cliënt woont is 

verantwoordelijk voor de ondersteuning – en 
daarmee voor de waardering- van mantel-

zorgers, ook als deze in een andere gemeente 
wonen. Indien een mantelzorger hulp verleent 
aan een persoon die in een AWBZ- instelling 
verblijft, is het uitgangspunt dat de 
ondersteuning van de mantelzorger op basis 

van de kern-AWBZ plaatsvindt. Uiteraard kan 
de mantelzorger als ingezetene van een 
gemeente ook gebruik maken van de daar 
bestaande algemene voorzieningen’. Met de 
maatschappelijke organisaties willen we 
vooral het aanbod voor de diverse 
mantelzorgers in beeld krijgen. Zo is er een 

verschil in de ondersteuningsbehoefte van 
jonge mantelzorgers die bijvoorbeeld school 
combineren met de zorg voor een zieke ouder 
of broer/zus, mantelzorgers die voor een 
dementerende partner zorgen of 
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mantelzorgers die voor een familielid met een 
lichamelijke beperking zorgen. Door middel 

van een goede informatievoorziening willen 
we mantelzorgers die buiten de gemeente-

grenzen wonen bereiken om hen te 
informeren over onze voorzieningen. 

Ingekomen stuk 09 
Herijking PRS en ontwerp PRV 

Sierd Smit 
PvdA 

1. Wat is de stand van zaken betreffende het 
aanleggen van een tunnel in of bij Maarsbergen? 

 
 
 
 
 

2. Wat bedoelt u beleidsmatig in uw zienswijze met 

uw opmerking over intensieve veehouderij? In 
hoeverre kan het inhouden dat u intensieve 

veehouderij wil intensiveren en wat betekent dit 
voor meer duurzame veehouderij? 

1. De provincie Utrecht is bevoegd gezag voor 
het project ondertunneling Maarsbergen. 

Provinciale Staten hebben nog geen besluit 
genomen over de voorkeursvariant. De 
besluitvorming die nog voor de zomer gepland 
stond, is uitgesteld. 
 

2. De reactie over de intensieve veehouderij is 

een verzoek aan de provincie om de 
ontwikkelingsmogelijkheden van deze 

bedrijven niet zo maar door te halen. Juist in 
kader van de verduurzaming  van deze sector 
is ontwikkelruimte nodig (technieken of 
fysieke ruimte om bedrijfsvoering aan te 
passen), het uitsluitend beperken van 

bouwvlak omvang beperkt deze 
mogelijkheden. 

Ingekomen stuk 09  
Herijking PRS en ontwerp PRV 

Marco v/d Hoef 
GBW 

In de brief van de regio Amersfoort wordt aangegeven 
dat de stukken door de provincie te laat waren 
aangeleverd om tijdig door de Raad te laten 
bespreken. We waarderen de inhoudelijk goede 

reacties van de regio en de Gemeente, maar zouden 

wel graag willen weten: 
 
 
 
 

Regio Amersfoort geeft met haar brief aan, dat 
een periode van 6 weken te kort is voor een 
reguliere behandeling door de verschillende 

gemeenteraden. Door de brieven op de lijst van 
ingekomen stukken te plaatsen heeft de raad van 

Woudenberg nog de mogelijkheid om binnen de 
formele termijn een reactie te geven (iets wat bij 
de anderen gemeenten van de regio Amersfoort 
agenda technisch mogelijk niet lukt). 
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1. wanneer hebben wij de brief met de regionale 
reactie ontvangen? 

 
 

2. wanneer was de brief met de gemeentelijke reactie 
gereed (door College geaccordeerd)? 

1. de brief van de regio is 9 juni in BROW 
vastgesteld en daarna bij ons binnen 

gekomen. 
 

2. het college heeft op 28 juni beide brieven 
besproken en vastgesteld. 

Ingekomen stuk 09b 
brief namens Woudenberg 

 

Odile de Man 
VVD 

1. Heeft u nog individuele reacties ontvangen van 
betrokken agrariërs, gezien de geschetste 

gevolgen, en zijn die meegenomen in uw 
zienswijze richting de provincie? 

1. Wij hebben geen reacties van individuele 
agrariërs ontvangen. Wel hebben wij in het 

reguliere overleg LTO gewezen op de 
verwachte koerswijziging. Wij gaan er vanuit 
dat LTO met een eigen reactie zal komen. 

Ingekomen stuk 11 
Toekomstperspectief 

doelgroepenvervoer regio en rapport 
Forseti 
 

 

Sierd Smit 
PvdA 

1. Op welke wijze wordt de ontwikkeling van scenario 
1 gemonitord op alle aspecten en worden 

ervaringen van gebruikers meegenomen bij de 
verdere ontwikkeling en inrichting van bijvoorbeeld 
een callcenter? 

1. Binnenkort worden een drietal bureaus 
uitgenodigd een offerte en plan van aanpak 

uit te brengen voor de verdere uitwerking 
naar concreet beleid en uitvoering van de nu 
voorliggende startnotitie. Hen wordt in ieder 

geval gevraagd daarin te beschrijven hoe zij 
monitoring en het betrekken van gebruikers in 
de verdere uitwerking op willen pakken.  Dan 
is er een stuurgroep, met  één van de 

portefeuillehouders vanuit de regio als 
bestuurlijk verantwoordelijke,  die het proces 
begeleid en dus ook let op de door u 
aangegeven aspecten.  Die stuurgroep 
rapporteert aan het regionale bestuurlijk 
overleg.  De verdere  uitwerking van de nu 

voorliggende startnotitie zal plaatsvinden in 
overleg met de verschillende cliëntgroepen en 

tenslotte is het aan de afzonderlijke 
gemeenteraden om het uiteindelijke beleid 
vast te stellen. 
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Ingekomen stuk 12 
Vorming Woningmarktregio 

 
 

Sierd Smit 
PvdA 

1. De gemeenten Scherpenzeel, Barneveld en 
Renswoude maken geen deel uit van de 

woningmarktregio; in hoeverre zijn er 
ontwikkelingen dat ook deze gemeenten gaan of 

willen behoren tot de woningmarktregio waardoor 
eventueel de regio’s Eemland en Vallei in 
samenhang een woningmarktregio vormen? 

1. Die plannen zijn er niet. Deze gemeenten 
hebben een verzoek ingediend om de regio 

Foodvalley als woningmarktregio aan te 
wijzen, wat betekent dat deze gemeenten 

voor het vervullen van hun volkshuisvestelijke 
opdracht gebruik moeten maken van 
corporaties die Foodvalley als kernregio 
hebben. 

 


